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Montornès 

El ple aprova la moció de 
suport al SUGC 

Ofèlla ROCA 

El ple ordinari de juliol, cele
brat divendres a l'ajuntament de 
Montornès va aprovar una moció 
en la que s'exigeix la immediata 
llibertat per als guàrdies civils 
empresonats per suposada mili
tància al Sindicat Unificat de la 
Guàrdia Civil (SUGC). La pro
posta va ser aprovada amb els 
vots favorables dels grups IC i 
CiU i les a b s t e n c i o n s de l 
PSC-PSOE i el PP. A més de la 
posada en llibertat dels guàrdies 
civils, la moció demana ta legalit
zació del sindicat, la desmilitarit-
zació de la Guàrdia Civil i çl dret 
de reunió, sindicació i llibertat 
d'expressió dels membres d'a
quest cos de seguretat de l'Es
tat. 

Aquesta moció va ser presen
tada per l'alcalde de Montornès, 
Esteve López, per tal de donar 
suport al caporal de la guàrdia 
civil de Montornès, Carlos Fuen
tes Mendoza, empresonat al 
Castell militar de Sant Ferran a 
Figueres des del 6 de juny, acu
sat de pertànyer al SUGC. 

Per la seva banda el portaveu 
del PSC-PSOE va manifestar que 
el seu grup s'havia abstingut per
què "l'article 28 de la Constitució 
espanyola diu que no és legal el 

sindicat de la guàrdia civil i el 
que no es pot fer és votar en 
contra d'una cosa com és la 
Constitució que vem votar a 
favor fa uns anys". Amb tot el 
portaveu socialista va dir en aca
bar la sessió plenària que "el seu 
grup no té res en contra de la 
Guàrdia Civil ni contra els supo
sats membres del sindicat". 

Quatre dels germans de Car
los Fuentes, tres noies i el més 
petit de 3 anys, van assistir al 
ple, no així la mare del guàrdia 
detingut que en aquests dies 
realitza UD viatge per diferents 
ciutats espanyoles per tal d'en
trevistar-se amb altres membres 
de l'Associació de Dones de 
Guàrdies Civils a la qual pertany 
donat que el seu marit també es 
membre de la benemèrita. 

El ple ordinari celebrat diven
dres va aprovar també una 
moció presentada pel regidor de 
serveis socials, medi ambient, 
consum i salut pública, Quim de 
Diego, en la que es demana que 
el Ministeri de Transports i 
Comunicacions retiri els precin
tes dels repetidors de TV3 al País 
Valencià i que en un futur no posi 
traves legals perquè pugui arri
bar Canal 9 a Catalunya i les 
Illes. 

Continua la polèmica sobre el camp de golf 

No es deixarà sense aigua 
al poble de Caldes 

Fa dues setmanes la Comissió d'AI-legants al Camp de Golf va realitzar accions per tal de recordar la problemàtica del camp. 

Joan SERRAT 

Arrel de les darreres mani
festacions públiques i escrites 
de la Comissió d'AI-legants al 
Camp de Golf, l'ajuntament de 
Caldes i el seu portaveu, Joan 
Villanueva, en va sortir al pas 
en una recent roda de premsa 
en la qual afirmava que el 
poble de Caldes no tindrà res

triccions o en darrer terme, 
serà el camp de golf el qui 
rebrà tota l'aigua en detriment 
del poble de Caldes. 

Joan Villanueva va dir que, 
quan estigui construïda la pre
sa, el camp de golf rebrà 750 
mS per dia durant 270 dies a 
l'any fins a quinze anys i sem
pre que hi hagi aigua disponi

ble; mentre no hi hagi presa, el 
Camp de Golf només en rebrà 
quan l'actual embassament 
estigui ple. 

El tinent d'alcalde de Gover
nació, Joan Villanueva, qualifi
cava que en una oposició i 
sempre que s'efectuin críti
ques i opinions, es tenen de 
fer "amb una base certa". 

Dimiteix el regidor de 
Montornès Joaquim de Diego 

El regidor de l'ajuntament de 
Montornès, Joaquim de Diego i 
Martínez, ha presentat la dimissió 
del seu càrrec com a titular de les 
carteres de Salut Pública, Serveis 
Socials, Medi ambient i consum. 
El regidor va adquirir el càrrec a 
les darreres eleccions com inde
pendent a les llistes d'IC, primer 
com a responsable de sanitat, 

serveis socials i tercera edat, i 
més tard assumint les carteres de 
Medi ambient i consum. Quim de 
Diego ha manifestat que ha pre
sentat la seva dimissió "per man
ca de temps per realitzar les 
tasques pròpies de la regidoria 
i d'altres del propi govern de 
l'ajuntament". De la tasca realit
zada en els tres anys que ha estat 
titular de les carteres esmenta
des, Quim de Diego destaca que 
l'ajuntament ha assumit la cons
trucció de l'edifici del C.A.P. i 
l'ampliació de l'actual centre de 
salut, la municipalització del ser
vei de psicoteràpia, l'adhesió a la 
xarxa de ciutats saludables, els 
treballs de control a les empreses 
potencialment contaminants del 
municipi i el projecte de l'O.M.I.C. 
Quim de Diego ha estat vocal de 
la junta de govern del consorci 
per la defensa del riu Besòs, 
càrrec que també deixa al dimitir 
com a regidor. 

Solé Tura presenta el 
programa 2000 a Montmeló 

Redacció 

El passat dijous va tenir lloc a 
Montmeló una conferència a càrrec 
de Jordi Solé Tura que va fer una 
exposició sobre el programa 2000; 
un document que recull una reflexió 
sobre el futur de la nova Europa. 
Aquesta xerrada va estar organitza
da per la corporació local del partit 
socialista i va aplegar al voltant de 
setanta persones entre simpatit
zants militants del partit i d'altres 
persones interessades en el tema de 
la conferència. Jordi Solé Tura va 
centrar la seva ponència en els pro
blemes que pot generar els canvis 
que s'estan produint en el continent 
europeu. Un d'aquests problemes 
és la reconstrucció d'Europa. Solé 

Tura va remarcar la necessitat de 
que les transformacions es facin per 
la via pacifica per tal d'evitar noves 
guerres. Altres problemes que s'han 
de resoldre són els que fan referèn
cia a la ciutadania única, la unifica
ció dels drets socials, el control dels 
impostos de cara a arribar a un sis
tema fiscal únic, la reforma de la for
mació professional, les transforma
cions que experimentarà el treballa
dor amb els canvis tecnològics, el 
problema ecològic i el de la igualtat 
de sexes. Finalment Solé Tura va 
tractar el tema de la immigració pro
cedent de llocs subdesenvolupats 
com l'Àfrica que ha provocat ja pro
blemes de racisme com és el cas 
concret d'Itàlia. La conferència va 
acabar amb un torn de precs i pre
guntes. 

Es prepara la programació de la nova 
emissora supramunicipal 

Ràdio G i Ràdio Montmeló emeten conjuntament des de juliol 
Redacció 

Ràdio G I Ràdio Montmeló 
emeten conjuntament des de la 
setmana passada. Aquesta 
emissora és un "primer pas" de 
cara a la futura emissora supra
municipal que s'està gestant 
des de fa alguns mesos I que 
englobarà els municipis de 
Canovelles, les Franqueses, Ja 
Roca, IMonmeló I Granollers. És 
previst que entri en funciona
ment a l'octubre, per la qual 
cosa es treballa actualment en 
la futura programació. 

Des de principi de juliol Ràdio 
Montmeló va deixar d'emetre pro
gramació pròpia i connecta amb 
Ràdio G per oferir programació 
conjunta, basada en la música 
durant l'estiu i els tradicionals ser
veis informatius. 

Segons el gerent del Consorci 
de Ràdio que s'ha creat per ges
tionar la futura emissora supra
municipal, Ricard Causa, l'emis
sió conjunta de Ràdio G i Ràdio 
Montmeló no es pot entendre 
expressament com l'inici de la 
futura emissora sinó com un 
acord intern entre ambdues 
emissores. Montmeló però tam
bé formarà part del consorci de 
ràdio supramunicipal per la qual 
cosa aquest inici de programació 
conjunta es prolongarà en entrar 
en funcionament l 'emissora 
supramunicipal. 

Actualment s'estan realitzant 
els treballs previs de la nova 
emissora pública, consistent en 
l'estudi de les qüestions tècni
ques de funcionament, és a dir un 
treball intern previ a la possada 
én marxa, així com la futura pro
gramació. 

Ràdio amb vocació 
comarcal. 

L'abast de la nova emissora 
serà molt ampli, des de la Roca 
fins a Canovelles i des de Mont
meló fins a les Franqueses, amb 
possibilitats de que s'incorporin 
més municipis ja que la intenció 
de la nova ràdio es arribar al 
màxim possible de municipis i 
ciutadans. 

Ricard Causa considera que la 
nova emissora serà "un servei 
públic, un mitjà pels ciutadans" 
per la qual cosa "no descartem 
la incorporació d'altres ajunta
ments al consorci". És previst 
que treballin 9 persones amb 
dedicació plena i 5 o 6 col·labora
dors. Els horaris d'emissió no 
variaran dels que efectua normal
ment Ràdio Granollers, que són 
entre 14 i 15 h. També s'està 
estudiant, tal com contempla la 
llei d'Organització i Funciona
ment d'Emissores Municipals, 
que es faci una mancomunitat 
entre els municipis participants al 
projecte. L'aprovació als diferents 
plens municipals de la participa
ció al consorci ja ha estat realitza

da. Igualment se sap el tipus de 
finançament de l'emissora, que 
serà proporcional al nomlire 
d'habitants dels municipis que 
participen al projecte. El presi
dent del Consorci de la Ràdio és 
l'alcalde de Canovelles, Francesc 
Martos. 

En un altre ordre de coses el 
mes passat el diputat d'Iniciativa 
per Catalunya al Congrés, Fran
cesc Baltasar, va criticar el pro
jecte de llei per les emissores 
municipals ja que la llei no con
templa la possibilitat que aques
tes emetin publicitat, per la qual 
cosa "pot provocar el seu tan
cament". Francesc Baltasar con
sidera un greuge comparatiu que 
les emissores locals no puguin 
contractar publicitat i les comer
cials sí. 

Per la seva banda el Director 
General de Mitjans de Comunica
ció, Francesc Virseda, afirmà que 
les emissores municipals podien 
provocar una greu crisi a les 
cadenes privades de ràdio. 
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